

北京香格里拉饭店优雅婚庆

SHANGRI-LA'S GRAND COLLECTIONS - Elegance Package

80人以上喜宴包价可享受以下服务：

The Elegance Package includes the following (minimum of 80 persons required):

- ♥ 厨师特别制作的自助餐或中式精美菜肴
A sumptuous international buffet or Chinese menu prepared by our master chefs
- ♥ 贵宾休息室及饭店特制的精美茶点
Bridal changing room with Chinese tea and cookies
- ♥ 中式或西式桌椅布置
Chinese or Western decoration for table and chair
- ♥ 五层香槟塔和两瓶香槟酒
2 bottles of Champagne for champagne fountain
- ♥ 就餐期间可享用 2 小时畅饮可乐，雪碧、中国茶、本地矿泉水及本地啤酒，自带红白葡萄酒和中式白酒，免收开瓶费
Enjoy free flow of Coke, Sprite, Chinese tea, local mineral water and local beer for 2 hours during meal
- ♥ 舞台搭建，基础的音响设备及 2 支无线麦克风
Stage set-up with basic sound system with 2 standing microphones
- ♥ 北京香格里拉饭店景阁豪华客房入住一晚并含鲜花，水果及次日咖啡 Cha 自助餐厅双人早餐（100人以上即可享用）
One-night stay in Garden Wing Deluxe Room with bridal decoration, room amenities including fresh flowers, fresh fruit platter, and buffet breakfast for 2 at Café Cha Restaurant in the next morning
- ♥ 上述豪华客房，如需连续使用，可享受一晚优惠价
Special room rate for the subsequent night for extension stay
- ♥ 预订孩子百天宴可享受 10% 的折扣
10% discount for 100-days birth celebration event

每位人民币 738 元
RMB738nett per person

更多详情，请致电北京香格里拉饭店宴会销售部婚礼顾问，
电话：(86 10) 68412211 转 6789，邮箱：events.slb@shangri-la.com